
Naar aanleiding van de internetconsultatie van het concept Algemene maatregel van Bestuur Gezelschapsdieren 
(verder te noemen als AmvB)  

Citaat: 

“Besluit gezelschapsdieren 

Het conceptbesluit stelt regels over de bedrijfsmatige handel, fok en opvang van gezelschapsdieren. Het besluit 
bevat onder andere voorschriften over het fokken en socialiseren van gezelschapsdieren, de vakbekwaamheid 
van beheerders, de huisvesting en de verzorging van het dier. Het besluit vervangt het Honden- en kattenbesluit 
1999. Het besluit bevat waar mogelijk doelvoorschriften. Doelvoorschriften geven de ruimte aan de betrokken 
sectoren om te komen tot vrijwillige certificering.
Het besluit heeft ten doel de handel, fok en opvang van gezelschapsdieren te reguleren met het oog op 
verbetering van dierenwelzijn. Het kan onder meer helpen bij de aanpak van misstanden bij dierenfokkers en die 
van illegale handel in exotische diersoorten.(Citaat sluiten)”(bron: internet)

Na het bovenstaande en het concept te hebben bestudeerd komen wij, als Kynologen Verbond Nederland, tot de 
volgende vragen en conclusies.

Vraag 1: Volgens het AmvB worden er alleen regels opgesteld voor ‘bedrijfsmatige fokkers’ echter 
wordt er niet over de definitie van deze term gerept. Onze vraag is hierdoor: wat is een 
‘bedrijfsmatige fokker’? Is dit te typeren in het bezit van een bepaald aantal 
moeder/vaderdieren of het aantal nestjes dat gefokt wordt per jaar?

Vraag 2: Waarom staat de verplichtte I&R er niet meer in terwijl dhr.Bleker verkondigd heeft dat dit na 
de zomer van 2011 van kracht is?

Opmerking 1: :Volgens Artikel 20. 3 mag de beroepsfokker elke loopsheid fokken. Dit komt de
                             lichamelijke en geestelijke  gezondheid van de teef niet ten goede, het is uitputtend voor de          

teef en ook de pups maken daardoor een ongezonde start.

Vraag 3: Waarom wordt er ook geen grens getrokken aan het aantal nakomelingen van een dekreu, 
sommigen hebben wel 300 of meer kinderen?

Opmerking 2: Wat ons betreft mag de combi halfbroer-halfzus ook niet meer, oftewel een inteelt coëfficiënt 
hoger dan 12% mag niet. Hoe wordt dit nageleefd en gecontroleerd? Moet dit worden 
bijgehouden in de administratie?

Opmerking 3: Nergens in de AmvB is te vinden dat een hond van een beroepsmatige fokker 
recht heeft op daglicht. 

Vraag 4: Waarom staan  er geen formules en/of afmetingen van de verblijfruimtes van de honden?

Vraag 5: In artikel 21 wordt gesproken over dat men zorg moet dragen voor een goede socialisatie. Wat 
verstaat men daaronder? Hoe is dit te toetsen?

Dit is een greep uit onze vele reacties. Onze conclusie is dan ook dat dit concept AmvB gezelschapsdieren het 
dierenwelzijn voor honden niet zal verbeteren, eerder verslechteren. Wij doen dan ook een beroep op dhr. Bleker  
om dit besluit nogmaals goed te bekijken en aan te passen.

Met vriendelijke groet
Namens het Kynologen Verbond Nederland
A.R. van der Sluis
Secretaris


